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 Protokół Nr LII/2018  

z sesji Rady Powiatu Grójeckiego 

odbytej w dniu 29 marca 2018 r.   

Sesja odbyła się w Sali Konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Grójcu.  

 

Przewodniczący Rady Władysław Kumorek o godzinie 10.00 otworzył Sesję 

wypowiadając formułę „Otwieram Sesję Rady Powiatu Grójeckiego”. 

Następnie powitał Panie i Panów Radnych Powiatu Grójeckiego oraz 

zaproszonych gości.  

 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady poinformował, że obecnie w Sesji uczestniczy 19 radnych, co 

pozwala na podejmowanie prawomocnych decyzji. Lista obecności stanowi (zał. nr 1) 

do niniejszego protokołu.  

 

Ad. 3  

Przyjęcie porządku obrad. Przewodniczący poinformował, że porządek obrad 

wszyscy otrzymali, zwrócił się z zapytaniem czy są uwagi do porządku obrad.  

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z Sesji Rady Powiatu z dnia 26.02.2018 r.  

5. Sprawozdanie z działalności Komendy Powiatowej Policji Grójcu oraz informacje  

o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie powiatu grójeckiego  

w 2017 r.  

6. Sprawozdanie Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego na temat 

stanu sanitarnego powiatu grójeckiego w 2017 r.  

7. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie za 2017 r.  

8. Sprawozdania z działalności Stałych Komisji Rady Powiatu za 2017 r.  

9. Sprawozdanie Starosty Grójeckiego z pracy Zarządu Powiatu i informacje 

Starosty Grójeckiego.  

10. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach:  

10.1. zmieniająca uchwałę  Budżetową Powiatu Grójeckiego na rok 2018. 

10.2. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Grójeckiego na lata  

2018-2027”; 
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10.3. uchwalenia  planu finansowego podziału środków z Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych dla Powiatu Grójeckiego na 2018 r. 

10.4. przekształcenia Szkoły Podstawowej Specjalnej w Grójcu  w Zespole Szkół 

Specjalnych im. ks. Jana Twardowskiego w Grójcu poprzez likwidację Filii Nr 1 

w Bądkowie Szkoły Podstawowej Specjalnej w Grójcu w Zespole Szkół 

Specjalnych im. ks. Jana Twardowskiego w Grójcu.  

10.5. zatwierdzenia planów pracy Komisji Stałych Rady Powiatu na 2018 r. 

11. Sprawozdanie z prac Komisji Stałych od ostatniej Sesji Rady Powiatu 

Grójeckiego.  

12. Interpelacje i zapytania radnych.  

13. Wolne wnioski i oświadczenia radnych.  

14. Zamknięcie posiedzenia.    

                     

Porządek obrad ze zmianami został przyjęty.  

 

Ad. 4  

Przyjęcie protokołu z Sesji Rady Powiatu z dnia 26.02.2018 r. Przewodniczący Rady 

poinformował, że nie wpłynęły żadne uwagi na piśmie do protokołu.  

W związku z brakiem uwag  protokół został przyjęty.  

 

Ad. 5  

Sprawozdanie z działalności Komendy Powiatowej Policji Grójcu oraz informacje  

o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie powiatu grójeckiego  

w 2017 r. – przedstawił Z-ca Komendanta Policji p.  

 

Rada Powiatu przyjęła sprawozdanie do wiadomości.  

 

Ad. 6  

Sprawozdanie Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego na temat stanu 

sanitarnego powiatu grójeckiego w 2017 r. – przedstawiła Dyrektor p. Jolanta 

Matysiak. /załącznik/  

 

Rada Powiatu przyjęła sprawozdanie do wiadomości.  
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Ad. 7   

Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie za 2017 r. – 

przedstawiła Dyrektor PCPR w Grójcu Ewa Grotek /załącznik/.  

 

Rada Powiatu przyjęła sprawozdanie do wiadomości.  

 

Ad. 8   

Sprawozdania z działalności Stałych Komisji Rady Powiatu za 2017 r. zostały 

przedstawione przez Przewodniczących poszczególnych Komisji Stałych Rady 

Powiatu. /załącznik/  

 

Rada Powiatu przyjęła sprawozdania z działalności Stałych Komisji Rady Powiatu  

za 2017 r. do wiadomości.  

 

Ad. 9  

Sprawozdanie Starosty Grójeckiego z pracy Zarządu Powiatu i informacje Starosty 

Grójeckiego. – przedstawił Starosta Marek Ścisłowski /załącznik/ 

 

Radny Adolf Maciak poprosił o przybliżenie sprawy dot. negocjacji zakupu 

nieruchomości położonej przy ul. POW w Grójcu stanowiącej własność Powiatowego 

Cechu Rzemieślników i Przedsiębiorców.   

W odpowiedzi Starosta Marek Ścisłowski poinformował, że Rada Powiatu 

Grójeckiego wyraziła zgodę na zakup nieruchomości od CECH-u na chwilę obecną  

w ramach użyczenia korzystamy z głównego budynku gdzie obecnie jest 

zlokalizowania Poradnia Psychologiczno-Pedagogiczna. Poradnia aby powiększyć 

swoją działalność będzie potrzebowała kolejnych pomieszczeń na różnego rodzaju 

zajęcia. Postanowiliśmy wystąpić do CECH-u o sprzedaż drugiej nieruchomości, 

która będzie wykorzystana pod rozszerzoną działalność poradni tj. zajęcia  

z integracji sensorycznej oraz wczesnego wspomagania rozwoju. Zajęcia byłyby 

nieodpłatne. Według wyceny biegłego rzeczoznawcy wartość nieruchomości to 

kwota 475 tys. zł. Z naszej strony wycena została sprawdzona i jest wykonana 

prawidłowo. Po przeprowadzeniu negocjacji z CECH-em ustaliśmy ostateczną kwotę 

zakupu nieruchomości na 400 tys. zł.  
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Następnie radny Adolf Maciak poruszył sprawę pkt. 3 sprawozdania Starosty dot. 

firmy MAXIMUS BROKER. Zwrócił się z zapytaniem jakie mienie zostało 

ubezpieczone oraz za jaką cenę. 

 

W odpowiedzi Starosta Marek Ścisłowski poinformował, że urząd współpracuje  

z firmą od wielu lat współpraca układa się dobrze. Został ogłoszony przetarg gdzie 

firma złożyła najkorzystniejszą ofertę. Oferta obejmuje ubezpieczenie całego majątku 

powiatu.  

 

Radny Krzysztof Fiks poruszył sprawę rozmów Zarządu Powiatu z Wojewodą 

Mazowieckim o zwiększenie środków na drogi.   

W odpowiedzi Starosta Marek Ścisłowski poinformował, że w związku sytuacją jaka 

zaistniała po tegorocznych mrozach na drogach powiatowych wystąpiliśmy z pismem 

do Wojewody Mazowieckiego o uwzględnienie Powiatu Grójeckiego szczególnie 

zagrożonego zniszczeniem dróg z uwagi na specyfikę powiatu czyli wzmożony ruch 

ciężkich pojazdów. Uwzględnienie powiatu w programach klęskowych spowoduje, że 

powiat będzie mógł liczyć na dofinansowanie w wysokości 80% kosztów inwestycji. 

Następnie Starosta poinformował, że wystąpił do Wójtów i Burmistrzów w sprawie 

zarezerwowania środków z przeznaczeniem na realizację wniosków z programów 

klęskowych.  

Starosta poinformował o nowym projekcje z działań rządowych w kwocie  

1mld 300 mln z przeznaczeniem na drogi gminne i powiatowe. Na ten program do 

Wojewody Mazowieckiego możemy złożyć dwa wnioski.  

 

Radny Krzysztof Fiks wyraził swoje zadowolenie co do uruchomienia takich środków. 

Następnie radny zwrócił się z zapytaniem na jakie drogi będzie wykonywana 

dokumentacja z  terenu gminy Nowe Miasto i Mogielnica.  

W odpowiedzi Starosta poinformował, że dokumentacja będzie wykonana drogę od 

Mogielnicy w kierunku Budy Michałowskie ok. 8 km. oraz drogi odcinek Nowe Miasto 

– Domaniewice ok. 7-8 km. Termin składania wniosków upływa 14 kwietnia 2018 r.  

 

Radny Janusz Karbowiak poruszył sprawę inwestycji na terenie gm. Pniewy. 

W odpowiedzi Starosta Marek Ścisłowski poinformował, że prawdopodobnie  

w dniu jutrzejszym zostanie ogłoszony przetarg.    
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Radny Marian Górski poruszył sprawę wniosku mieszkańców dot. odcinka drogi  

w msc. Przylot. Z informacji jakie posiada wynika, że Urząd Mazowiecki przystąpił do 

planowania drogi krajowej od Potyczy do mostu w Przylocie na rzece Pilicy. 

W odpowiedzi Starosta poinformował, że w tej sprawie nie było żadnej informacji.     

 

Salę obrad opuścił radny Andrzej Zaręba. Obecnych na sali obrad 18 radnych.  

 

Ad.10  Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawach:  

 

Ad. 10.1 

Projekt Uchwały Rady Powiatu Grójeckiego zmieniający uchwałę Budżetową Powiatu 

Grójeckiego na rok 2018. /załącznik/  

 

Przewodniczący Komisji Finansów Ireneusz Szymczak poinformował, że komisja nie 

opiniowała projektu uchwały z uwagi na brak kworum na posiedzeniu komisji.   

 

Przewodniczący Rady poddał projekt Uchwały Rady Powiatu Grójeckiego  

pod głosowanie. Obecnych na sali obrad 18 radnych. W głosowaniu jawnym wzięło 

udział 18 radnych. Uchwała Nr LII/320/2018 została przyjęta jednogłośnie  

18 głosów „za”.  

 

Ad. 10.2  

Projekt Uchwały Rady Powiatu Grójeckiego w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Grójeckiego na lata 2018-2027”; /załącznik/  

 

Przewodniczący Komisji Finansów Ireneusz Szymczak poinformował, że komisja nie 

opiniowała projektu uchwały z uwagi na brak kworum na posiedzeniu komisji. 

  

Przewodniczący Rady poddał projekt Uchwały Rady Powiatu Grójeckiego  

pod głosowanie. Obecnych na sali obrad 18 radnych. W głosowaniu jawnym wzięło 

udział 18 radnych. Uchwała Nr LII/321/2018 została przyjęta jednogłośnie  

18 głosów „za”.  
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Ad. 10.3  

Projekt Uchwały Rady Powiatu Grójeckiego w sprawie uchwalenia  planu 

finansowego podziału środków z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych dla Powiatu Grójeckiego na 2018 r. /załącznik/  

 

Przewodniczący Komisji Finansów Ireneusz Szymczak poinformował, że komisja nie 

opiniowała projektu uchwały z uwagi na brak kworum na posiedzeniu komisji.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji Zdrowia poinformował, że komisja na swoim 

posiedzeniu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

  

Przewodniczący Rady poddał projekt Uchwały Rady Powiatu Grójeckiego  

pod głosowanie. Obecnych na sali obrad 18 radnych. W głosowaniu jawnym wzięło 

udział 18 radnych. Uchwała Nr LII/322/2018 została przyjęta jednogłośnie  

18 głosów „za”.  

 

Ad. 10.3  

Projekt Uchwały Rady Powiatu Grójeckiego w sprawie przekształcenia Szkoły 

Podstawowej Specjalnej w Grójcu  w Zespole Szkół Specjalnych im. ks. Jana 

Twardowskiego w Grójcu poprzez likwidację Filii Nr 1 w Bądkowie Szkoły 

Podstawowej Specjalnej w Grójcu w Zespole Szkół Specjalnych im. ks. Jana 

Twardowskiego w Grójcu. /załącznik/ 

 

Przewodnicząca Komisji  Oświaty poinformowała, że komisja na swoim posiedzeniu 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady poddał projekt Uchwały Rady Powiatu Grójeckiego  

pod głosowanie. Obecnych na sali obrad 18 radnych. W głosowaniu jawnym wzięło 

udział 18 radnych. Uchwała Nr LII/323/2018 została przyjęta 15 głosów „za” przy 

3 głosach „wstrzymujących się”.   

 

Ad. 10.4  

Projekt Uchwały Rady Powiatu Grójeckiego w sprawie zatwierdzenia planów pracy 

Komisji Stałych Rady Powiatu na 2018 r. /załącznik/  
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Przewodniczący Rady poddał projekt Uchwały Rady Powiatu Grójeckiego  

pod głosowanie. Obecnych na sali obrad 18 radnych. W głosowaniu jawnym wzięło 

udział 18 radnych. Uchwała Nr LII/324/2018 została przyjęta jednogłośnie  

18 głosów „za”.  

 

Ad. 11  

Sprawozdanie z prac Komisji Stałych od ostatniej Sesji Rady Powiatu Grójeckiego.  

 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Zdrowia Paweł Siennicki poinformował, że komisja na 

swoim posiedzeniu zaopiniowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia  planu 

finansowego podziału środków z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych dla Powiatu Grójeckiego na 2018 r. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty Barbara Kowalska poinformowała, że ostatnie 

posiedzenie komisji odbyło się w poradni psychologiczno-pedagogicznej w Grójcu. 

Komisja między innymi przyjęła sprawozdanie z działalności komjsi za 2017 r. oraz 

plan pracy komisji na 2018 r. Komisja także zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

przekształcenia Szkoły Podstawowej Specjalnej w Grójcu  w Zespole Szkół 

Specjalnych im. ks. Jana Twardowskiego w Grójcu poprzez likwidację Filii Nr 1 

w Bądkowie Szkoły Podstawowej Specjalnej w Grójcu w Zespole Szkół Specjalnych 

im. ks. Jana Twardowskiego w Grójcu. 

 

Wiceprzewodniczący Komisji Rolnictwa Wojciech Wojtczak poinformował, że na 

swoim posiedzeniu komisja przyjęła sprawozdanie z działalności komisji za 2017 r,. 

oraz zaopiniowała plan pracy komisji na 2018 r. 

 

Przewodniczący Komisji Finansów Ireneusz Szymczak poinformował, że komisja na 

swoim posiedzeniu nie mogła zaopiniować projektów uchwał z uwagi na brak 

kworum.  

 

Ad. 12  

Interpelacje i zapytania radnych.  

 

W tym punkcje porządku obrad nikt nie zabrał głosu.  
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Ad.13 

Wolne wnioski i oświadczenia radnych.  

 

Radny Wiesław Czerwiński wnioskuje o wystąpienie do MSWiA o zwiększenie liczby 

etatów policyjnych na terenie Powiatu Grójeckiego z uwzględnieniem posterunku 

policji w Warce.  

Następnie radny odniósł się do programu rządowego, który ma przeznaczyć 1mld 

300 mln zł na drogi poinformował, że powinnyśmy podjąć takie dziania aby pozyskać 

maksymalną kwotę dofinansowania.  

 

Starosta Marek Ścisłowski poinformował o otrzymanej informacji od Marszałka 

Sejmiku Województwa Mazowieckiego w sprawie dotacji na termomodernizację DPS 

w Tomczycach. 

 

Radny Zygmunt Merski odniósł się do inwestycji drogowej na terenie gm. Jasieniec  

i poinformował, że projekt kończący inwestycję na terenie gm. Jasieniec jest 

przygotowany i należy podjąć działania aby dokończyć inwestycję i skomunikować 

Jasieniec ze Zbroszą.  

 

Przewodniczący Rady Władysław Kumorek zakończył dyskusję i złożył zebranym 

życzenia z okazji zbilżających się Świąt Wielkanocnych.  

 

Ad. 14   

Zamknięcie posiedzenia.  

 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu Władysław 

Kumorek o godz. 12.00 zamknął posiedzenie wypowiadając formułę „Zamykam 

Sesję Rady Powiatu Grójeckiego”. 

 

     Protokołowała:                                                                    Przewodniczył: 

 

     Ineza Banach                                                                 Władysław Kumorek   


